
 

Zápis z jednání komise místní části Žešov č. 10/2024 

 

 

 Počet stran: 2 

Datum konání:  

18. 11. 2024 (18:00 – 19:10 hod.) v budově hasičské zbrojnice, klubovna SK Žešov. 
 

Přítomni:  

Pavel Šmíd, Aleš Koutný st., Aleš Koutný ml., Zdeňka Zelená, David Hanousek, Lukáš Vinter,  

Miloš Berka. 
 

Omluveni: 

4 

 

Hosté: 

4 občané Žešova 
 

 

Program:  

1. Zahájení  

2. Požadavky, dotazy a návrhy (občané, členové komise)  

3. Diskuze 

4. Závěr 

 

 

Ad 1/ Zahájení  

V úvodu přivítal předseda komise přítomné členy, občany a seznámil je s programem. Na základě 

přítomnosti komise je usnášení schopná.  

 

Předseda komise připomněl členům komise a občanům, že se dne 26.11.2024 uskuteční setkání 

vedení Magistrátu města Prostějova s občany v budově hasičské zbrojnice, klubovně SK Žešov. 
 

 

Ad 2/ Požadavky, dotazy a návrhy 

-  Předseda komise oznámil, že jsme neobdrželi žádné odpovědi na požadavky z 9. jednání ze 

dne 21.10.2024. 

 

-  Ze strany občana byl komisi předán seznam požadavků, které má komise místní části Žešov 

předložit vedení města na setkání s občany. 
 

-  Ze strany občanů byl vznesen požadavek na kontrolu a vyčištění kanálů po spadu listí 

 

 
 

Ad 3/ Diskuze – požadavky  

- Občané a členové komise diskutovali o probíhajícím zpoplatnění některých parkovacích stáni, 

ke kterému dochází na základě výzvy ze strany Magistrátu města Prostějova /Odbor správy 

majetku města/. Občané s tímto zpoplatněním nesouhlasí. Mají za to, že parkovací místa byla 

vybudována na úkor zeleně a z části financována z alokovaných prostředků místní části Žešov 

a tudíž by obyvatelé místní části Žešov již neměli za parkování na těchto místech platit. 

Nesouhlasí s tím, aby parkovací stání byla zaměněna za odstavné plochy. 



 

Ad 4/ Závěr 

Předseda poděkoval všem za účast na jednání a za vznesené podněty.  

 

 

Zapsal: Zdeňka Zelená 

Schválil za komisi místní části Žešov: 

předseda: Pavel Šmíd  

místopředseda: Martin Vyplel 

 


